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SKOLEBESTYRELSESMØDE KRABBESHUS  
 

Mødedeltagere:   
 Katharina Stendys Hammer 
 Erik Linderoth  
 Birgitte Haarhr (AFBUD) 
 Tina Vendelbo  
 Svandis Funder Svendsen 
 Gitte Risgaard (AFBUD) 
 Allan Bak   
 Karen Bjerregaard Poulsen      
 Tina Damgaard 
 Lena Svejgaard 
 Simon Fester Thaysen 
 Jakob Holten Olsen  
  
Mødedato: Onsdag den 22. januar 2025 kl. 19:00 på Strandvejen 11 
 
  
  

                Emne                                Referat 

1. 
 
 

Siden sidst 

• Godkendelse af referat fra 
seneste møde (25. november) 

• Befordring – nye regler for ASF i 
skoleferieperioder. 

 
JHO 

Referat godkendt 
 
Orientering om nye regler vedr. befordring som 
betyder at der skal søges særskilt til fritidstilbud 
på ikke-skoledage i ASF.sporet. Det er allerede 
praksis i CKL. 
 
Efterfølgende drøftelse: 
- Erfaringer fra bestyrelsen. 
- Skolen får typisk en henvendelse fra 
sagsbehandler, hvor personalet skal komme med 
deres vurdering 
- Der er forældre, som vælger fritidstilbuddet fra 
pga. de nye regler. 
- Skal tænkes ind i elevbeskrivelserne, så der er 
taget højde for evt. henvendelser. 
- Jakob undersøger præcis hvilken paragraf i 
barnets lov, der skal ansøges efter. 
- Skolebestyrelsen ønsker at være undersøgende 
på, om man kan lave en guide, som kan hjælpe 
forældre med at søge befordring.  
 
 

 2. Økonomi 

• Budget 2025 til godkendelse 
(bilag eftersendes før mødet) 

 

Gennemgang af budget 25 jf. bilag som blev 
godkendt. 
 
Der forventes, at der kommer flere elever + der 
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JHO er en stor overgang, som går ud -  hvorfor 
budgettet er lavet konservativt.  
 
I budgettet er der indregnet køb af en ny bus.  
-Der tegner sig der et overskud, hvorfor det 
overvejes at købe yderlig en bus.  
- Kan der laves en kørselsordning fx med en 
pensionist i forhold til shuttle-bus løsning til 
stationen? 
- Kan der kigges ind klassekvotienten?  
 
Overskud i 2024 betyder, at vores negative ØD 
bliver til et lille positivt ØD 
- Skolen har ingen ambitioner om at lave et 
overskud, men øsnker at bruge de midler der 
tildeles. 
 
Driftsbudgettet kommer på dagsordenen næste 
gang.  
 

3. Struktur 

• Opfølgning fra seneste møde 
 
KSH 

Jakob giver et indblik i udviklingen reducerede 
undervisning af elever, som er startet på skolen 
22/23 og 23/24. 
 
Drøftelse  

• Kan der laves et billede af hvordan 
elevernes forhistorie (skolevægring) 

• Hvordan ser det ud for elever, der er 
visiteret til indskoling, mellem eller 
udskoling.  

• Vise den positive udvikling, når elever 
bliver visiteres tidligere 

• Lave et billede af skolestarteres udvikling. 

• Lave et billede af, hvad eleverne kommer 
fra.  

 
Orientering om ”Stærke Skoler- og Dagtilbud” 
eftersendes.  
 
75-85% af børnene skal inkluderes  i almen 
15-25% Specialundervisning/støtte til børn og 
unge med særlige behov 
1-3% Omfattende, varige og indgribende tiltag.  
 
Der arbejdes i 2 spor; et økonomisk og et 
menneskelige.  
 
Drøftelse af børnesynet, som ligger bag. Trækker 
bl.a. på KL’s ”styrkelse af stærke fællesskaber til 
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fastholdelse i folkeskolen”.   
 
Vi vil gerne inviteres ind med vores perspektiver i 
forhold til note 11.  
 
Skolebestyrelsen kan lave en skrivelse, og ad den 
vej invitere formænd fra de øvrige bestyrelser af 
specialtilbud ind til at lave et skriv. 
  

4. Skærmbrug 

• Præsentation af arbejdet med 
udarbejdelse af fælles rammer 
for skærmbrug på Krabbeshus. 
 
Bilag vedhæftet 

 
JHO 

Der har været nedsat et udvalg bestående af 
personaler fra alle grupper fra Krabbeshus .  
 
Udvalget har på baggrund af retningslinjerne fra 
UVM og en intern undersøgelse udarbejdet 
rammen for skærmbrug på Krabbeshus 
Heldagsskole. 
Rammen indbyder til dialog. 
 
Skærmrammen hænges op i klasserne 
- Hvor og hvornår sker i dialog med ledelsen. 
 
Grafikken virker forstyrrende. 
 
Oplagt at tage på forældremøde 
 

5. Forældremøde 26/3-25 

• Valg af tema til mødet 
o Skolens ledelse foreslår 

skærmbrug 
o Forslag om input vedr. 

Cabi, hvis mødet deles op 
i faser 

 
JHO 

Formandens beretning 
 
Drøfte skærmbrug i indskoling, mellemtrin, 
udskoling og CKL.  
 
Ledelsen laver udkast til program med forslag til 
dialogramme. 

6. Nyt fra skolen 

• Status elevtal (og tilgang) samt 
orientering om 
medarbejdersituationen. 

• Nyt fra medarbejderne 

• Næste skoleårs planlægning 
 
JHO 

18 nye elever siden skolestart i august (nu i alt 
165 elever) 
 
Køreplan for planlægning af kommende skoleår. 
Forældrene får udmeldt nye klasser d. 11. juni.  
 
Der bliver gennemført Nationale trivselsmåling i 
klasserne.   
 
I forbindelse med budget 2025 ser det ud til at 
der er 100.000 kroner på vej til legepladser på 
Dalgas Alle.  
 
Orientering om brandøvelser 
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Personale efterspørger tydelighed i 
videreuddannelse  
 
Ros til ledelsen for at være mere synlige på 
Dalgas Allé 
 
Elevforum arbejder på ansøgning til 
elevrådsparlamentet. Der ønskes bl.a en 
klatrevæg. 
 

7. Eventuelt 
 
 
 

 
 
 

 

 


